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\\\ PIASECZNO

Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji 
w Piasecznie przejmie stery 
nad największą inwestycją 
najbliższych lat, czyli budową 
basenu miejskiego przy ulicy 
Chyliczkowskiej. Zdaniem 
władz miasta, wciąż jest 
szansa, że w tym roku uda się 
rozpocząć to przedsięwzięcie.      

O powodach przekazania zadania 
PWiK mówił na ostatniej sesji 

rady miejskiej burmistrz Daniel Put-
kiewicz. – Chcemy, aby tę inwestycję 
prowadziła nasza spółka, ponieważ to 
rozwiązanie jest najkorzystniejsze w 
kontekście budżetu gminy – tłumaczył 
radnym Putkiewicz. – Mamy sporo 
obiektów, które realizujemy, a nasze 
moce przerobowe, jako urzędu mia-
sta i gminy są napięte maksymalnie. 
Jak wiemy, każda inwestycja wymaga 
nieustającej pracy. Stąd pomysł, aby 

wzorem innych miast, zrealizować to 
za pośrednictwem naszej spółki. To 
mam nadzieję, usprawni cały proces, 
ale zachowamy maksimum kontroli 
nad realizacją tego przedsięwzięcia. 

W kolejnym kroku miasto pod-
pisze z piaseczyńskim PWiK umowę 
wykonawczą, która określi m.in. zakres 
obowiązków spółki związany z zarzą-
dzaniem obiektem oraz zasady finanso-
wania. Wówczas dopiero spółka będzie 
mogła ogłosić przetarg na tę inwesty-
cję. Optymistyczny wariant zakłada, że 
nastąpi to jeszcze w lipcu. Jeśli zgłoszą 
się wykonawcy zainteresowani reali-
zacją tego zadania, a wysokość ofert 
będzie do zaakceptowania, przetarg 
mógłby zostać rozstrzygnięty jesienią. 

\\\   Obawy finansowe
Czy rozpoczęcie budowy w tym 

roku jest realne? – Tak, ale wiele zależy 
od kosztów pozyskania finansowania, 
procedur przetargowych i na koniec 
pogody – mówi burmistrz Daniel Put-
kiewicz. 

Basen miejski 
pod skrzydłami PWiK 

Wizualizacja planowanego basenu w Piasecznie przy ul. Chyliczkowskiej
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Piaseczno miastem dzieci
\\\ PIASECZNO

W niedzielę w centrum 
Piaseczna świętowano 
Dzień Dziecka. Z tej okazji 
przygotowano szereg atrakcji.       

N a szczęście tego dnia pogoda zro-
biła sobie dzień wolny od deszczu. 

Dzięki temu rekordy popularności biła 
dmuchana zjeżdżalnia „strażak”, zlo-
kalizowana na placu Piłsudskiego, do 
której stała długa kolejka chętnych. Do zjeżdżalni ustawiała się długa kolejka chętnych
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\\\ LESZNOWOLA

Podobnie jak w latach 
ubiegłych, radni nie mieli 
zastrzeżeń do pracy wójt 
Lesznowoli. Jednogłośnie 
udzieli Marii Jolancie 
Batyckiej-Wąsik absolutorium 
i wotum zaufania.      

Sesja absolutoryjna odbyła się w 
czwartek, 25 maja. Wójt Lesznowoli 

dość obszernie przedstawiła „Raport o 
stanie Gminy w roku 2021”. Zgodnie z 
przepisami, przedstawieniu raportu 
towarzyszyła debata publiczna. W tym 
roku udział wzięło w niej zaledwie 8 
uczestników. Większość osób, które 
zgłosiły się do dyskusji, podobnie jak 
w latach ubiegłych, chwaliło działania 
gminy, zarówno w obszarze prowa-
dzonych inwestycji, edukacji, działań 
o charakterze patriotycznym, wspie-
rania seniorów czy współpracy z de-
weloperami i regulacji miejscowych 
planów zagospodarowania. Reprezen-
tujący Zgorzałę, sołtys Konrad Tkaczyk 
i członek rady sołeckiej Przemysław 
Abram, podobnie jak w ubiegłym roku 
zwracali uwagę na brak inwestycji dro-
gowych w intensywnie rozwijającym 

się sołectwie, potrzebę budowy szkoły 
czy tworzenia terenów zielonych w 
okolicy zamieszkiwanej przez kilka ty-
sięcy osób. Pytali również o wzrost za-
dłużenia gminy w ostatnim roku. Wójt 
Lesznowoli podkreślała, że na sytuacje 
finansową gminy w istotnym stopniu 
wpływają rządowe decyzje ogranicza-
jące wpływy podatkowe do budżetu, a 
dodatkowo rosnące intensywnie kosz-
ty bieżące.

Finałem dyskusji było jednogłośne 
(nieobecny był jedynie radny Grzegorz 
Gonsowski) udzielenie wójt Lesznowo-
li wotum zaufania. Radni pozytywnie 
ocenili również wykonania budżetu w 
2021 r. i udzielili Marii Jolancie Baty-
ckiej-Wąsik absolutorium. 

Agnieszka Maj

Jednogłośne 
absolutorium
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We wrześniu 2015 r. weszły 
w życie przepisy pozwalające 
gminom na wprowadzanie 
regulacji dotyczących 
nośników reklamowych, 
ogrodzeń i małej architektury. 
Choć gmina Piaseczno jako 
jedna z pierwszych  
skorzystała z tego prawa, 
wciąż wiele miejsc szpecą 
foliowe banery reklamowe.      

P rzyjęta uchwała krajobrazowa 
miała być narzędziem do walki z 

chaosem reklamowym w przestrzeni 
publicznej. Jej głównym założeniem 
jest całkowity zakaz stosowania bane-
rów reklamowych (z wyjątkiem tych 
informujących o sprzedaży lub wynaj-
mie danej nieruchomości). Urzędnicy 
przekonują, że banery nie tylko szpecą, 
ale też nie są wcale skutecznym nośni-
kiem reklamowym. 

\\\   Potrzeba radykalnych 
działań

Kolorowe folie reklamujące naj-
częściej usługi, wciąż spotkać można 
na ogrodzeniach, balkonach, tarasach, 
a nawet loggiach. Mimo iż od przyjęcia 
uchwały przez piaseczyńskich radnych 
minęły ponad dwa lata, problem nie 
zniknął. Aby zobaczyć jego skalę, wy-
starczy krótki spacer kilkoma ulicami 
w mieście – Powstańców Warszawy, 
Słowiczą, Jana Pawła II, ale dotyczy on 
niemal każdego zakątka gminy. 

Bierność w egzekwowaniu prawa 
urzędnicy tłumaczyli pandemią i do-
piero wiosną tego roku zintensyfiko-
wali swoje działania w tym zakresie. Z 
podzielonej na kilka obszarów gminy, 
na pierwszy ogień poszedł Józefosław, 
a urzędnicy byli miło zaskoczeni pozy-

tywnym odbiorem kampanii ze strony 
właścicieli firm – Spotkania z przedsię-
biorcami odbyły się podczas kampanii 
informacyjnej prowadzonej w ostatnim 
tygodniu kwietnia – informuje Agata 
Rozbicka, która realizuje kampanię 
informacyjną dla gminy Piaseczno 
w zakresie wprowadzania uchwały 
krajobrazowej. – Podczas oznaczania 
niewłaściwie stosowanych reklam 
naklejkami oraz dostarczania pism i 
broszur informacyjnych, udało nam 
się odwiedzić i porozmawiać z ok. 60 
proc. podmiotów – prywatnymi właś-
cicielami posesji lub przedsiębiorcami. 
Dodatkowo kilka firm odwiedziliśmy 
po kampanii, ze względu na ich wcześ-
niejszą nieobecność.

\\\   Pierwsze sukcesy i wciąż 
wiele do zrobienia

Urząd przyznaje, że na razie sku-
pił się na dialogu, a nie na karach. A te 
mogą być naprawdę dotkliwe. Przykła-
dowa kara za niedostosowanie się do 
wymogów uchwały, czyli nieusunięcie 
jednego banera o wymiarach 1,0x2,0m 
to 116 zł za dzień, co w skali roku daje 
kwotę ponad 42 000 złotych. 

W obliczu tak prowadzonej polityki 
„antybanerowej” nie należy spodziewać 
się szybkich i spektakularnych efektów, 
choć pierwsze sukcesy już są. Na wczo-
raj planowano inwentaryzację pokon-
trolną w Józefosławiu. Po niej będzie 

wiadomo, ile podmiotów nie dostoso-
wało się do wymogów. Jednak jak infor-
muje urząd, ze wstępnej wizji lokalnej 
wynika, że w tym obszarze usunięto 
już około 75% reklam niezgodnych z 
uchwałą. Co z tymi, którzy nadal się nie 
dostosowali do prawa miejscowego? – 
Wobec tych podmiotów uruchomione 
zostanie postępowanie administracyj-
ne oraz wyznaczony ostateczny termin 
usunięcia reklam tak, aby nie narazić 
się na kary – informuje Agata Rozbi-
cka. – Kary naliczane będą według sta-
wek ustawowych. Wszelkie informacje 
przekazane zostaną drogą urzędową.

Kolejny rejon gminy, jaki wezmą 
pod lupę urzędnicy, to Zalesie Górne. 
Kampania informacyjna oraz spotka-
nia z mieszkańcami i przedsiębiorcami 
mają rozpocząć się tu już niebawem, bo 
w piątek 3 czerwca. Równolegle gmina 
prowadzi rozmowy z przedsiębiorcami 
w rejonach o charakterze przemysło-
wym. 

Dodajmy, że banery można usuwać, 
nie czekając na wizytę urzędników. W 
razie pytań czy wątpliwości można 
kontaktować się z Wydziałem Archi-
tektury i Urbanistyki pod numerem 
telefonu: 22 701 75 51, a na stronie 
www.krajobraz.piaseczno.eu znaleźć 
można broszurę wyjaśniającą zasady 
umieszczania reklam i szyldów.

Tekst i zdjęcie Anna Żuber

Przepisy są, banery wciąż szpecą

Wykaz nieruchomości przeznaczonych do oddania w najem:  

Miejsce najmu można oglądać od poniedziałku do piątku w godz. 9.00 do 14.00 po uprzednim uzgodnieniu telefonicznym 
z Panią Małgorzatą Wojciechowską lub Dorotą Kowalską tel. 22 756 42 81.
Oferty należy składać w sekretariacie  szkoły do dnia 30.06.2022r. do godz.13.00 z dopiskiem „Konkurs na najem kuchni”.
Oferty zostaną otwarte w dniu 01.07.2022 r. o godz. 13.00.
Niniejszy wykaz podaje się do publicznej wiadomości na okres 21 dni licząc od dnia wywieszenia, tj. 01.06.2022 r.

Termin wnoszenia 
opłat

Miesięcznie z góry  
do 21-go każdego miesiąca

Czynsz podlega 
corocznej waloryzacji 

o średnioroczny wskaźnik 
wzrostu cen towarów  

i usług konsumpcyjnych, 
ogłaszany przez Prezesa 

GUS w Monitorze Polskim

Lp

1.

Opis 
nieruchomości

Nieruchomość 
położona jest 

w Konstancinie-
Jeziornej przy ul. 
Mirkowskiej 39 

Nr ewidencyjny
 nieruchomości /KW

Siedem pomieszczeń 
(w tym kuchnia, łazienka, WC) 
w pełni wyposażone o pow.  

80 m2 znajdujących się 
w budynku Zespołu Szkół im.  

Wł. St. Reymonta w Konstancinie-
-Jeziornie, posadowionym  
na dz. ew. 7/14 z obrębu  

02-01 m. Konstancin-Jeziorna, 
KW WA5M/00379051/1

Minimalna 
wysokość opłat 

(miesięczna)

2.500,00 zł  
netto + VAT
oraz koszty  

mediów  
i wywozu 

nieczystości

Przeznaczenie  
nieruchomości i sposób  
jej zagospodarowania

UO  
– tereny usług oświaty

Okres 
trwania 
umowy

3 lata

 Konstancin-Jeziorna dn.  30.05.2022 r.

      OBWIESZCZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO
o wydaniu decyzji 

Na podstawie art. 11f ust. 5 i 6 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1363 ze zm.) 
zawiadamiam, że w dniu 31 maja 2022 r. została wydana decyzja nr 19/2022 (nr rej. ARB.6740.1.2.2022.
ZS) w sprawie udzielenia zezwolenia na realizację inwestycji drogowej:      
inwestor:       Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno, ul. Kościuszki 5, 05-500 Piaseczno          
inwestycja:    Rozbudowa ulic – dróg gminnych: Traugutta (odcinek od ul. Stanisława Kostki  

do ul. Wiosennej), Grójeckiej (odcinek od ul. Traugutta do ul. Grottgera), Runowskiej 
(odcinek od ul. Stanisława Kostki do ul. Wiosennej) i Wiosennej (odcinek od ul. 
Runowskiej do ul. Traugutta) wraz z budową odwodnienia, kanału technologicznego 
i oświetlenia ulicznego oraz budową i przebudową sieci wodno-kanalizacyjnych, 
telekomunikacyjnych i elektroenergetycznych w ramach inwestycji pn. „Poprawa 
bezpieczeństwa na drogach wokół szkoły – SP Złotokłos”.    

Działki inwestycyjne:
• w projektowanym pasie drogowym (numery działek wytłuszczone przechodzą pod inwestycję; 
numery działek zamieszczone w nawiasie to numery po podziale; działki zapisane po przecinku 
pozostają przy dotychczasowym właścicielu):
– jedn. ew. 141804_5 Piaseczno – obszar wiejski obręb 0043 Złotokłos dz. nr ew.: 328, 351, 352, 340/3, 
340/4, 336, 348, 349, 308, 200/12, 200/13, 331, 107/6 (107/9, 107/10), 233/1 (233/2, 233/3), 304/1 
(304/8, 304/9), 304/5 (304/10, 304/11), 212 (212/1, 212/2), 238/1 (238/5, 238/6), 105/1 (105/8, 105/9), 
105/6 (105/10, 105/11), 105/7 (105/12, 105/13), 106/4 (106/7, 106/8), 106/3 (106/5, 106/6), 726 
(726/1, 726/2, 726/3)
• poza projektowanym pasem drogowym (pod wykonanie budowy lub przebudowy sieci 
uzbrojenia terenu bądź dróg publicznych; numery działek zamieszczone w nawiasie to numery 
ew. działek przed podziałem):
– jedn. ew. 141804_5 Piaseczno – obszar wiejski obręb 0043 Złotokłos dz. nr ew.:340/1, 341, 200/11, 
105/9 (105/1), 105/2, 95/12, 354, 312, 310, 82, 107/10 (107/6), 106/6 (106/3), 106/8 (106/4), 105/13 
(105/7), 105/11 (105/6), 238/1 (238/6), 304/11 (304/5), 726/2 (726)

Akta sprawy do wglądu znajdują się w Starostwie Powiatowym w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14, 
05-500 Piaseczno, od pon. do pt. w godzinach 8-16, gdzie można zgłaszać ewentualne uwagi i wnioski 
do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy – Kodeks postępowania administracyjnego doręczenie uważa się za 
dokonane po upływie czternastu dni od dnia publicznego ogłoszenia.

Z up. Starosty Piaseczyńskiego mgr inż. Sylwia Moszczyńska-Staś 
Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego

Nr rej. ARB.6740.1.2.2022.ZS          
Publiczne obwieszczenie nastąpiło w dniu: 1.06.2022 r.
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– Dla mnie w obecnej sytuacji niepew-
ności co do finansów samorządów i 
z drugiej strony niestabilności rynku 
budowlanego, cen i kosztów pracy oraz 
kosztów emisji obligacji, istotniejsze 
jest uzyskanie akceptowalnej dla sa-
morządu ceny, niż sztywne trzymanie 
się terminów planowanych przed kry-
zysem – podkreśla burmistrz.

Źródłem finansowania inwestycji 
będzie budżet gminy. Jednak jak wiado-
mo, realizacja dużych inwestycji wiąże 
się z deficytem, który będzie trzeba 
pokryć z emisji obligacji. Koszty emisji 
obligacji niestety w ostatnich miesią-
cach również znacząco wzrosły i naj-
prawdopodobniej nadal będą rosnąć.

\\\   Baseny, zjeżdżalnie,  
jacuzzi

Obiekt rekreacyjno-sportowy po-
wstanie u zbiegu ul. Chyliczkowskiej 
i nowo projektowanej ul. Mazurskiej. 
W budynku będzie wydzielona część 
z basenem sportowym z sześcioma 

torami o długości 25 m i głębokości 2 
metrów. W strefie dla rodzin z dziećmi 
powstanie basen o głębokości 1,1 m 
do nauki pływania, wodny plac zabaw, 
dwie zjeżdżalnie, niecka z masażami 
wodnymi i dwa baseny jacuzzi. 

Obiekt ma być dostosowany do 
przepisów Światowej Federacji Pływa-
ckiej, więc będą mogły odbywać się tu 
zawody sportowe. W dalszej przyszło-
ści powstać mają baseny letnie.

Anna Żuber

Basen miejski 
pod skrzydłami PWiK 

Urząd tłumaczy,  
że przekazał realizację 

inwestycji PWiK  
dla usprawnienia całego 

procesu
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Były też cukrowa wata oraz animacje 
i zabawy z odrobiną wiedzy z zakresu 
ekologii. 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i 
Kanalizacji w Piasecznie przeprowadzi-
ło ciekawe warsztaty „Zostań wodnym 
EKOodkrywcą!”. Podczas nich, eksper-
ci tłumaczyli, jak wygląda obieg wody 

w przyrodzie, a chętni mogli wziąć 
udział w doświadczeniach w zakresie 
filtrowania, oczyszczania i uzdatniania 
wody. Ponadto można było się dowie-
dzieć, jak oszczędzać wodę na co dzień. 
Było też koło fortuny z nagrodami oraz 
drobne upominki. Z kolei urząd gminy 
przeprowadził warsztaty „Myśl global-
nie i segreguj lokalnie”. 

Pokaźną widownię zebrały spekta-
kle Teatru Barnaby, który występował 
dwukrotnie – najpierw z przedstawie-
niem „Szary i Ruda”, a następnie dzieci 
obejrzały „Tymoteusza wśród ptaków”. 

Tekst i zdjęcia Anna Żuber

Piaseczno miastem dzieci

Spektakl Teatru Barnaby „Szary i Ruda” 

Dużym zainteresowaniem cieszyły się warsztaty ekologiczne

Z okazji Dnia Dziecka 
odbyły się spektakle, 

zabawy oraz warsztaty 
ekologiczne

dokończenie ze str. 1
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\\\ LESZNOWOLA

Jak zapewnia dyrekcja MZDW, 
prace nad projektowaniem 
nowego przebiegu 
lesznowolskiego odcinka drogi 
721 przyspieszyły. Czy uda się 
chociaż złożyć wniosek o ZRID 
zanim ruszy trasa S7, z którą 
obwodnica Lesznowoli ma się 
łączyć?      

P race nad projektem budowy tzw. 
721 bis ciągną się już tak długo, 

że wiele osób straciło nadzieję na to, 
że droga ta kiedykolwiek powstanie. 
Choć jej przebieg, przynajmniej w kilku 
punktach, można sobie już wyobrazić. 
Istnieją bowiem elementy infrastruk-
tury lesznowolskiego odcinka trasy S7 
wybudowane przez wykonawcę. Ma-
my więc wiadukt i zjazdy... prosto w 
pole. Zainteresowane inwestycją stro-
ny, czyli przedstawiciele samorządu 
Mazowsza, MZDW, gminy Lesznowola, 
PKP czy firm zlokalizowanych na tra-
sie planowanej obwodnicy Lesznowoli, 
spotykają się co jakiś czas i dyskutują 
na temat projektu. Podobnie jak inne 
tego typu inwestycje utknął on przy 
wydawaniu decyzji środowiskowej ze 
względu na protesty mieszkańców. Z 
jednym z protestujących przedsiębior-
ców, zainteresowani inwestycją spotka-
li się pod koniec marca. 

Po spotkaniu z gestorami we 
wrześniu 2021 r. radny sejmiku ma-
zowieckiego Piotr Kandyba pisał, że 
uzgadniane są ostatnie kwestie przed 
ZRID.

 – Przed nami jeszcze parę spotkań, 
ale widać, że wszystkim z zebranych 
zależy na budowie tej drogi – komen-
tował. Wcześniej pisał, że wniosek o 
ZRID powinien być składany na prze-
łomie 2021/2022, a szacowany począ-
tek budowy drogi powinien nastąpić w 
połowie 2023 r. Dwupasmówka mia-
łaby być gotowa w 2025 roku. Czyli de 

facto 3 lata po oddaniu do użytku trasy 
szybkiego ruchu. W tej sytuacji staro-
sta Ksawery Gut, świadomy, że ruch 
z trasy S7 przejmą drogi powiatowe, 
głównie ulica Postępu, w kilku etapach 
realizuje przebudowę drogi. Kluczowy 
odcinek, przy węźle Lesznowola, ma 
być przebudowywany w najbliższe wa-
kacje. Na razie przebudowane zostało 
skrzyżowanie z istniejącą drogą 721, 
gdzie powstały lewoskręty i pełna syg-
nalizacja świetlna.

Pod koniec marca 2022 r. w Urzę-
dzie Gminy Lesznowola odbyło się 
spotkanie m.in. z właścicielem firmy 
Centrobud, który oprotestowywał in-
westycję ze względu na przebieg plano-
wanej drogi w sposób, który uniemoż-
liwiałby dojazd do jego firmy, wobec 
czego oczekiwał skomunikowania jej 
drogą serwisową. 

– Właściciel Centrobud w sposób 
bardzo merytoryczny i jednocześnie z 
ogromną empatią odniósł się do prze-
biegu obwodnicy po swoim gruncie – 
informowała po spotkaniu na swojej 
stronie gmina. – Uzgadnialiśmy princi-
pia projektu, żeby w trakcie procedury 
ZRID, która zbliża się dużymi krokami, 

nie było zastrzeżeń i aby nie opóźnić 
procedury. Zależy nam na tym, aby 
wniosek na ZRID wraz z projektem zo-
stał złożony jeszcze przed wakacjami. 

Czy ten termin jest jeszcze możli-
wy? Raczej nie. Jak poinformował nas 
zastępca dyrektora MZDW Tomasz 
Dąbrowski, obecnie uzgadniane są 
projekty branżowe (teletechnika, elek-
tryka, PKP).

– Projekt zagospodarowania tere-
nu jest na ukończeniu. W czerwcu przy-
stąpimy do podziału nieruchomości – 
mówi Tomasz Dąbrowski. – Ostatni rok, 
to bardzo duże przyspieszenie prac, ale 
nie chcę podawać terminu końcowe-
go. Zależy on także od gestorów sieci 
– podkreśla.  

Jeśli inwestycja miałaby się rozpo-
cząć w 2023 roku, niezbędne będzie 
zabezpieczenie w budżecie Mazowsza 
środków na jej realizację. Na razie w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Semiku Mazowieckiego na to zadanie 
zabezpieczono jedynie 1,7 mln złotych 
na rok bieżący i ponad 2,5 mln zł na rok 
2023, czyli de facto na kontynuację prac 
projektowych.

Agnieszka Maj

Kiedy ZRID dla 721 bis?

Na razie jedyne istniejące elementy 721 bis, to te wybudowane przez GDDKiA 
przy okazji budowy trasy S7

\\\ PIASECZNO

Zachodnia jezdnia 
przebudowywanego odcinka 
DK79 w Piasecznie wygląda  
na niemal gotową. Jednak 
zanim poszerzona o trzeci  
pas w każdym kierunku  
ul. Puławska zostanie oddana 
ostatecznie do użytku,  
czeka nas jeszcze jedno 
przełożenie ruchu.      

W związku z tym, że na rozbudo-
wywanym przez GDDKiA od-

cinku ulicy Puławskiej pojawił się już 
asfalt również po zachodniej stronie 
drogi, zapytaliśmy inwestora o to, czy 
brane jest pod uwagę udostępnienie 
nowej jezdni do ruchu, jeszcze przed 
ostatecznym zakończeniem inwesty-
cji. Nawet dwa pasy ruchu pozwo-
liłyby zmniejszyć korki na wjeździe 
do Piaseczna od strony Warszawy, a 

wykonawca mógłby realizować prace 
wykończeniowe w pasie ciągu pieszo-
-rowerowego czy oddzielającym obie 
nitki ruchu. Takie rozwiązanie nie jest 
jednak brane pod uwagę.

\\\   Ruch na drugą stronę
Jak poinformowała nas Małgo-

rzata Tarnowska, rzecznik warszaw-

skiego oddziału GDDKiA, na jezdni 
wyłączonej z ruchu (w stronę Góry 
Kalwarii) z robót drogowych pozosta-
ła do wykonania warstwa ścieralna 
nawierzchni (ostatnia) oraz oznako-
wanie poziome. Kolejnym krokiem 
będzie przełożenie ruchu z jezdni 
prowadzącej w stronę Warszawy na 
jezdnię w kierunku Góry Kalwarii. Na 
jezdni w stronę Warszawy, wykonawca 
dokończy roboty drogowe – ułoży war-
stwę ścieralną i wykona oznakowanie  
poziome.

– Należy zaznaczyć, że laborato-
rium GDDKiA przed ułożeniem na-
wierzchni wykona badania sprawdza-
jące parametry mieszanki nawierzchni. 
Jeśli będą się mieściły w normie, wy-
konawca będzie mógł przystąpić do 
dalszej realizacji prac. Ponadto musi 
jeszcze wykonać oznakowanie piono-
we. Na koniec odbędą się odbiory i po 
ich pozytywnym zakończeniu będzie 
można przebudowany odcinek w pełni 

udostępnić do ruchu – informuje Mał-
gorzata Tarnowska. Żadnych terminów 
na razie Generalna Dyrekcja Dróg Kra-
jowych i Autostrad nie chce podawać. 
Rzeczniczka podkreśla, że prace, które 
pozostały do wykonania muszą być re-
alizowane z zachowaniem reżimu tech-
nologicznego, czyli przede wszystkim 
w odpowiednich warunkach atmosfe-
rycznych. 

– Zakończenie robót, zgodnie z 
umową, przewidziane jest w III kwar-
tale br. – podkreśla Tarnowska.

\\\   9 miesięcy  
i 9 mln zł

Rozpoczęta w październiku 2021 
r. przebudowa liczącego zaledwie 350 
metrów odcinka ulicy Puławskiej mię-
dzy ulicami Energetyczną a Syrenki, 
została zakontraktowana na 9 miesię-
cy, nie licząc trzymiesięcznej zimowej 
przerwy. Oznacza to, że wykonawca 
ma czas do końca września. W ramach 
przebudowy każda z nitek jedni zyska 
trzeci pas ruchu, pojawi się nowy chod-
nik i ścieżka rowerowa. Droga zyskała 
też odwodnienie, które ma zapobiec 
powstawaniu gigantycznych kałuż 
pod wiaduktem po każdym większym 
deszczu. Inwestycja będzie kosztować 
9 mln zł.

Tekst i zdjęcie Agnieszka Maj

Jeszcze jedna zmiana

GDDKiA w tej chwili nie chce podawać terminu zakończenia prac
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA

Prace nad planem 
miejscowym dla Skolimowa 
północnego trwały ponad 
10 lat, ale sami mieszkańcy 
mówią, że dyskusja nad nim 
sięga początku XXI wieku. 
W końcu udało się uchwalić 
MPZP dla etapu 2.      

Uchwalenie planu miejscowego dla 
terenów Skolimowa położonych 

na północ od drogi 721 było bez wątpie-
nia potrzebne, w celu uporządkowania 
kwestii dopuszczalnej zabudowy, a tak-
że układu drogowego. Jednym z głów-
nych punktów spornych od wielu lat, 
były założenia dla ulicy Kołobrzeskiej. 
Dyskusja na ten temat trwała jeszcze 
przed podjęciem przez radę miejską 
w 2012 roku, uchwały o przystąpie-

niu do sporządzenia planu dla obszaru 
Skolimowa północnego, w rejonie ulic 
Kołobrzeskiej i Pułaskiego. Mieszkańcy 
sprzeciwiali się forsowanemu przez 
Ratusz pomysłowi poszerzenia ulicy 
Kołobrzeskiej do 12 metrów. Ich zda-
niem w ten sposób lokalna wciąż droga, 
stałaby się bowiem przelotówką mię-
dzy ulicami Głowackiego a Pułaskiego, 
a dodatkowo poszerzenie odbyłoby się 
kosztem działek mieszkańców. Bur-
mistrz od lat przekonywał, że w pasie 
drogowym muszą się zmieścić jezdnia, 
chodnik i ścieżka rowerowa, więc ta-
ka szerokość drogi jest nieodzowna. 
Mieszkańcy przekonywali, że wszystko 
to da się zmieścić na drodze o szero-
kości 10 metrów. Pismo w tej sprawie, 
podpisane przez 103 osoby, trafiło do 
burmistrza Konstancina-Jeziorny już 
w 2019 roku. Z podobnymi wnioskami 
reprezentanci mieszkańców pojawiali 
się podczas posiedzeń Komisji Ładu 
Przestrzennego, gdzie dyskutowane 
były założenia MPZP. Do planu złożono 
też 77 uwag. 

W maju br. udało się przekonać 
radnych z Komisji Ładu Przestrzenne-
go, że warto jednak nieco zwęzić drogę. 
Wniosek o zmianę szerokości ulicy Ko-
łobrzeskiej został zgłoszony również 
podczas procedowania uchwały w 
sprawie uchwalenia MPZP dla Skoli-
mowa północnego etap 2 w dniu 25 
maja br. Uzyskał poparcie radnych i 

tym samym ustalono, że jezdnia ma 
mieć szerokość 6 metrów, ciąg pieszo-
-rowerowy 3 m, pobocze 1 m i 0,5 m 
opaska bezpieczeństwa, oddzielająca 
ciąg pieszo-rowerowy od jezdni. 

Większość terenu objętego pla-
nem przeznaczona jest pod niezbyt 
intensywną zabudowę mieszkanio-
wą – jednorodzinną wolnostojącą lub 
bliźniaczą. Nowo wydzielane działki 
nie mogą być mniejsze niż 1500, 1600 
i 2000 m2, a wysokość zabudowy wy-
nosi w najmniej restrykcyjnym obsza-

rze 14 m. Sporą część stanowią ziemie, 
które mogą zostać zainwestowane. Dla 
gminy oznacza to oczywiście koniecz-
ność budowy układu drogowego na 
dawnych terenach rolniczych, ale jak 
zapewniają władze, podatki od nieru-
chomości z tych terenów będą istotnym 
zastrzykiem finansowym dla gminnego 
budżetu.

Tekst i zdjęcie Agnieszka Maj

Plan dwudziestoletni

Najwięcej kontrowersji od lat budził pomysł poszerzenia ulicy Kołobrzeskiej 
do 12 metrów

\\\ LESZNOWOLA

W najbliższych tygodniach 
rozpocznie się przebudowa  
ul. Postępu. Zgodnie  
z zapowiedziami powiat 
zamierza też zrealizować 
pierwszy etap prac przy 
przebudowie ul. Krasickiego. 
Inwestycja ta otrzymała 
dofinansowanie z Polskiego 
Ładu.      

P owiatowa radna Magdalena Mika-
-Kosior grzmi w mediach społecz-

nościowych, że powiat nie zamierza 
przebudować ulicy Krasickiego. 

– Nikt nigdy nie miał zamiaru bu-
dować Krasickiego. Tylko udawali. Żeby 
mieć poparcie. (…) Robią jedynie sobie 
dobrze za nasze podatki – pisze na swo-
im oficjalnym profilu. Czy rzeczywiście? 
Starosta Ksawery Gut już w ubiegłym 
roku mówił, że inwestycja zostanie 
zrealizowana, ale etapami. Nie tylko ze 
względu na bardzo duży koszt prze-
budowy powiatowej drogi od DK79 aż 
do niedawno wybudowanego ronda u 
zbiegu Plonowej, Szkolnej i Krasickiego 
właśnie, ale również z powodu uciążli-
wości dla okolicznych mieszkańców. 

\\\   Najpierw Postępu
W pierwszej kolejności powiat 

zamierza bowiem przebudować kolej-
ny fragment ul. Postępu, która będzie 
musiała już za kilka miesięcy przyjąć 
ruch z węzła Lesznowola na trasie S7. 
Wprawdzie starosta deklaruje utrzy-
manie przejezdności drogi, a zwłasz-
cza zaplanowanego do wybudowania 
u zbiegu Krasickiego i Postępu ronda, 
jednak bez wątpienia prace drogowe 
w tym rejonie spowodują spore utrud-
nienia drogowe. Tymczasem dla wielu 
mieszkańców Nowej Iwicznej, Zgorzały 
czy Nowej Woli, ulica Krasickiego jest to 
główna droga w kierunku Warszawy. W 
sytuacji, kiedy równocześnie trwałaby 

przebudowa skrzyżowania w Nowej 
Woli oraz prace na ul. Krasickiego, dla 
dużej liczby mieszkańców tych miejsco-
wości oznaczałoby to utknięcie między 
dwiema inwestycjami drogowymi. A 
korki stoją na Krasickiego już teraz. 
Głównie za sprawą zamykanego co 
chwilę przejazdu kolejowego. 

\\\   Zastrzyk finansowy  
z Polskiego Ładu

Starosta Ksawery Gut postanowił 
więc odroczyć rozpoczęcie przebu-
dowy ul. Krasickiego. Zwłaszcza, że w 
sprawie dofinansowania tej inwestycji 
po raz kolejny został złożony wniosek 
do rządowego programu wspierania 
inwestycji Polski Ład. W poniedziałek, 
30 maja rząd ogłosił listę zadań, które 
mogą liczyć na finansowe wsparcie. 
Znalazła się na niej ulica Raszyńska/
Krasickiego na odcinku od ul. Puław-
skiej do ul. Postępu. Powiat może liczyć 
na dofinasowanie w wysokości 11,4 
mln zł. 

– To jedna z najdroższych inwe-
stycji powiatowych – mówi starosta 
Ksawery Gut. – Dzięki dofinansowaniu 
realizacja tej inwestycji będzie możliwa 
i to bez konieczności dzielenia na etapy, 
tak jak zakładaliśmy przystępując do 
projektowania.

Zapewnienie finansowania w bu-
dżecie i ogłoszenie przetargu na bu-
dowę, powiat planuje jesienią br. Jeśli 
uda się wyłonić wykonawcę, prace mo-

głyby się rozpocząć pod koniec 2022 r. 
Wówczas zakończone już będą prace 
przy przebudowie ul. Postępu od skrzy-
żowania z DW721 do zjazdu na drogę 
serwisową trasy S7, około 200 m od 
skrzyżowania z ul. Krasickiego. Na sa-
mym skrzyżowaniu powstanie rondo. 

\\\   Rondo bez dużych  
utrudnień

– Budowa ronda jest konieczna, 
aby usprawnić ruch na dojeździe do 
ul. Postępu oraz węzłów Lesznowola 
i Zamienie na trasie S7. Sygnalizacja 
świetlna w tym miejscu powoduje du-
że korki, na co narzekaj mieszkańcy. 
Ta zmiana znacznie poprawi sytuację 
– podkreśla Ksawery Gut. Starosta za-
pewnia, że budowa ronda odbywać się 
będzie “połówkami”. Podobnie jak przy 
wielu innych inwestycjach powiatu, tak, 
aby utrzymać przejezdność skrzyżowa-
nia, a ruch zamykać jedynie na krót-
kie okresy. Główne prace budowlane 
powiat chce rozpocząć w wakacje, by 
były jak najmniej uciążliwe dla miesz-
kańców. 

Przebudowa kolejnego odcinka ul. 
Postępu jest planowana już po otwarciu 
trasy S7 i skierowaniu ruchu lokalnego 
na drogę serwisową. Jeśli chodzi o odci-
nek ul. Krasickiego między ul. Szkolną 
w Nowej Woli a ul. Postępu, tutaj rów-
nież inwestycja jest planowana dopiero 
po oddaniu ekspresówki do użytku. 

Tekst i zdjęcie Agnieszka Maj

Krasickiego w swoim czasie

Przetarg na przebudowę ulicy Krasickiego planowany jest jesienią br.

Jednym z głównych 
punktów spornych  

od wielu lat, były założenia 
dla ulicy Kołobrzeskiej
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\\\ GÓRA KALWARIA

Gmina jest coraz bliżej 
zagospodarowania terenu  
u zbiegu ulic Kalwaryjskiej  
i Budowlanej w Górze 
Kalwarii.  Pozyskano właśnie 
300 tys. zł dotacji na realizacje 
pierwszego etapu rekreacyjno-
-sportowego przedsięwzięcia.      

N owe miejsce do uprawiania spor-
tów i rekreacji, ale także edukacji, 

powstanie na działce przy ul. Kalwaryj-
skiej róg Budowlanych. Urząd gminy 
ma już gotową koncepcję dla przed-
sięwzięcia. Według niej powstać ma tor 
rowerowy typu pumptrack, boisko do 
koszykówki ulicznej oraz miasteczko 
rowerowe. Wzrost cen i usług zmusił 
samorząd do podzielenia inwestycji 
na etapy. 

– Ponieważ koszty okazały się du-
żo większeniż zakładaliśmy, najpierw 
powstanie pumptrack, czyli tor dla 
rowerów o kształcie elipsy, a także nie-
wielkie boisko do gry w koszykówkę 
uliczną 1x1 – informuje Piotr Chmie-
lewski, rzecznik prasowy Urzędu Mia-
sta i Gminy Góra Kalwaria. – Koncepcja 
uwzględnia oczywiście infrastrukturę 
dodatkową w postaci ławek, oświet-
lenia i koszy.

Pumptruck to tor pełen muld i za-
krętów do zbiorowej rekreacji na ro-
werach, zarówno dla profesjonalistów, 
jak i miłośników dwóch kółek, w tym 
całych rodzin. Na jego budowę, w ra-

mach pierwszej części zadania, gmina 
pozyskała aż 300 tys. zł dofinansowa-
nia z Samorządu Województwa Ma-
zowieckiego. Urzędnicy mają teraz za 
zadanie znaleźć firmę, która zrealizuje 
przedsięwzięcie w systemie zaprojek-
tuj i wybuduj. 

Pierwszy etap inwestycji, czyli 
budowa toru i boiska, powinien za-
kończyć się jeszcze w tym roku. W ko-
lejnym kroku urząd zleci wykonanie 
miasteczka rowerowego. Byłoby to 
miejsce nie tylko do zabawy i aktyw-
ności ruchowej, ale także nauki pod-
stawowych zasad ruchu drogowego 
oraz treningu bezpiecznego porusza-
nia się rowerem. Najmłodsi będą tu 

zdobywać doświadczenia oraz umie-
jętności, które wykorzystają jako piesi 
i rowerzyści, a z czasem zapewne jako 
kierujący samochodami. W gminie 
brakuje obecnie obiektu, na którym 
dzieci mogłyby zdawać egzamin na 
kartę rowerową. W miasteczku wy-
posażonym w znaki i oświetlenie oraz 
małą architekturę, takie egzaminy będą  
przeprowadzane. 

Jak informuje magistrat, całkowity 
koszt dwuetapowej inwestycji może 
wynieść nawet 1 mln złotych. Samo-
rząd będzie się starał o zdobycie kolej-
nej dotacji na ten cel.

Anna Żuber

Nowe miejsce rekreacji 
i wypoczynku

Mimo, iż pogoda spłatała organizato-
rom figla, licznie przybyli klienci nie byli 
zawiedzeni. W dniu otwarcia hurtowni cze-
kały na nich konkursy z nagrodami, loterie 
paragonowe oraz piknik z pysznościami. 

– Takiego sklepu w tej części gminy 
Piaseczno po prostu brakowało – mówi 
Dorota Orłowska, prezes zarządu PSB Profi 
MB Piaseczno. – Dzięki temu, że należymy 
do grupy PSB, mamy dostęp do szerszej 

oferty i możemy zapewnić naszym klien-
tom naprawdę bogaty wybór produktów i 
stale go rozwijać. Zresztą nasza oferta jest 
odzwierciedleniem ich głosów i potrzeb. 

Znane i lubiane marki
W dniu otwarcia klienci odwiedzający 

market zapoznawali się z asortymentem, 
którą tworzą godne zaufania polskie i za-
graniczne marki, m.in. Stalco, Karcher, 
Fiskars, Pruszyński, Budmat, Atlas, Kli-
mas Wkręt-met, Termo Organica, De-
walt, Henkel-Ceresit, Franspol, Kabe, 
Baumit, Selena, Schiedel, Pro Rawplug 
i wiele innych.

Market przy ul. Piaseczyńskiej 12M 
przeznaczony jest zarówno dla klientów 
profesjonalnych (wykonawcy), jak również 
dla konsumentów. Znajdziemy tu szeroki 
asortyment drzwi, ogrodzeń, artykułów 
BHP, zabezpieczenia hydroizolacyjne prze-
ciwwodne, nawodnienia, kostkę, ogrodze-
nia, dachy, rynny, drewno konstrukcyjne, 

rury, chemię budowlaną, kominy systemo-
we, stal, płyty OSB, materiały do ocieplania 
budynków, artykuły elektryczne, śrubki, 
wkręty, kołki oraz różnego rodzaju na-
rzędzia – nie tylko dla profesjonalistów.  
W nieodległych planach jest uruchomie-
nie wypożyczalni sprzętu budowlanego.

Kupuj tak, jak Ci wygodnie 
Klienci PSB PROFI MB Piaseczno mogą 

robić zakupy nie tylko stacjonarnie. Market 
ma swój sklep internetowy pod adre-
sem www.sklep.mbpiaseczno.pl. Za je-
go pośrednictwem możemy zapoznać się  
z asortymentem, zakupić interesujące nas 
produkty i zamówić ich dostawę do domu 
czy na budowę. Dostawy odbywają się  
w ramach transportu własnego hurtowni, 
przez kuriera lub paczkomat.

Jeśli chcemy, możemy zrobić zakupy 
w e-sklepie i odebrać w dogodnej dla nas 
godzinie w markecie przy ul. Piaseczyń-
skiej 12M. 

Oferta dla gospodarstw 
domowych

Mieszkańcy zakupią w markecie nie-
zbędne narzędzia ogrodnicze, jak również 
same rośliny, ziemię czy nawozy. W sklepie 
dostępne są także artykuły do samocho-
dów – żarówki, oleje, środki do ich pielęg-
nacji, jak również wyposażenie – trójkąty, 
kable rozruchowe, kanistry, pasy i wiele in-
nych artykułów.  Wkrótce placówka posze-
rzy asortyment o produkty gospodarcze 
(można je zamawiać za pośrednictwem 
e-sklepu). 

W razie potrzeby pracownicy sklepu 
pomogą nam znaleźć wykonawcę usług 
budowlanych czy ogrodniczych, wskazując 
godną polecenia firmę z bazy PSB PROFI 
MB Piaseczno. 

Market budowlany PSB PROFI MB Piaseczno otwarty! 
Artykuły BHP, materiały budowlane i ogrodnicze, narzędzia, a niebawem także produkty dla gospodarstw domowych  
oraz wypożyczalnia sprzętu budowlanego – wszystko to znajdziecie w markecie PSB PROFI MB Piaseczno w Złotokłosie.  
Oficjalne otwarcie sklepu w Złotokłosie przy ul. Piaseczyńskiej 12M odbyło się w środę 25 maja.

Z toru rowerowego będą mogli korzystać dzieci, młodzież,  
wszyscy miłośnicy rowerów

      
INFORMACJA

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997 r. o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2021 r., poz. 1899 ze zm.) informuje, iż na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Urzędu MiG Piaseczno, z/s w Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.eu, zamieszczone zostały wykazy dot.:
1.  użyczenia na czas nieoznaczony od dnia 17.08.2022 r. działek oznaczonych nr ewid. 145/72,145/97, 

145/98 i 145/47 obręb Bobrowiec, gmina Piaseczno, z przeznaczeniem pod prowadzenie 
działalności statutowej Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji;

2.  wynajęcia na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym na okres od dnia 01.08.2022 r. do 
dnia 31.07.2025 r. działki nr 9/8, obr. 21 m. Piaseczno, poł. przy ul. Technicznej o pow. 349 m2,  
z przeznaczeniem pod parking. 

3.  wynajęcia na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym na okres od dnia 01.07.2022 r. do dnia 
30.06.2026 r. części działki nr 904, obr. Zalesie Górne, gm. Piaseczno, poł. przy ul. Zaczarowanej 
Róży, o pow. 250 m2, z przeznaczeniem pod teren zieleni oraz ciąg komunikacyjny. 

4.  wynajęcia na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym na okres od dnia 25.06.2022 r. do dnia 
31.12.2024 r. części działki nr 68, obr. 56 m. Piaseczno, poł. przy ul. Paprociowej, o pow. 120 m2, 
z przeznaczeniem pod teren zieleni i rekreacji. 

Wykazy zostały podane do publicznej wiadomości na okres 21 dni licząc od dnia wywieszenia, tj.  
od dnia 01.06.2022 r.

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno

      

OGŁOSZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO
Starosta Piaseczyński

stosownie do art. 113 ust. 6 i 7, art. 114 ust. 3 i 4 oraz art. 124a, w związku z art. 124 ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (jednolity tekst Dz. U. 2021, poz.1899 ze zm.),

podaje do publicznej wiadomości informację
o zamiarze ograniczenia, w drodze decyzji, na wniosek Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o., 
sposobu korzystania z nieruchomości o nieuregulowanym stanie prawnym, położonej w obrębie 19 
m. Piaseczno, gm. Piaseczno, stanowiącej działkę ewidencyjną nr 5/3 - przez udzielenie PSG Sp. z o.o. 
zezwolenia na założenie i przeprowadzenie przez część ww. działki sieci gazowej średniego ciśnienia. 

W związku z powyższym wzywa się osoby, którym przysługują prawa rzeczowe do przedmiotowej 
nieruchomości – do zgłoszenia się w terminie 2 miesięcy od dnia ukazania się niniejszego ogłoszenia, 
do siedziby Starostwa Powiatowego w Piasecznie, Chyliczkowska 14, tel.  0-22, 756 62 54, wewn. 226. 

Jeżeli w terminie oznaczonym w ogłoszeniu nie zgłoszą się osoby, którym przysługują prawa 
rzeczowe do wnioskowanej nieruchomości, wszczęte będzie postępowanie administracyjne w trybie 
art. 124a, w związku z art. 124 ustawy o gospodarce nieruchomościami, z pominięciem ww. osób, jako 
stron postępowania.

Starosta Piaseczyński Ksawery Gut

Piaseczno, dnia 10 marca 2022WZO.6821.4.2022.PC  (d. 6821.16.2021.MB)
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\\\ REGION

Od 1 czerwca 2022 r. bilety 
długookresowe ZTM kupimy 
we wszystkich biletomatach. 
Koniec ze staniem w kolejkach 
do Punktów Obsługi Pasażera.       

Z TM poinformował, że od 1 czerw-
ca mieszkańcy podwarszawskich 

miejscowości będą mogli w końcu 
doładować swoje karty miejskie we 
wszystkich biletomatach dostępnych 
w aglomeracji warszawskiej. Dotych-
czas, aby skorzystać ze specjalnych 
zniżek, oferowanych dzięki umowom 

podpisanym między gminami a ZTM, 
pasażerowie musieli wykupywać bilety 
długookresowe w Punktach Obsługi 
Pasażera. W naszym powiecie jedyny 
taki punkt znajduje się na dworcu PKP 
w Piasecznie. 

– Dziś w Warszawie i niektórych 
miejscowościach aglomeracji jest 
819 stacjonarnych automatów bileto-
wych. Dodatkowo wszystkie autobusy 
i tramwaje Warszawskiego Transportu 
Publicznego oraz pociągi Szybkiej Kolei 
Miejskiej są wyposażone w biletomaty 
mobilne – to 2439 urządzenia. Tak więc 
mieszkańcy aglomeracji będą mogli ku-
pić Bilety Metropolitalne w ponad 3,2 
tys. punktów – informuje rzecznik ZTM 
Tomasz Kunert.

Bilet Metropolitalny jest ofertą 
skierowaną do osób mieszkających w 
gminach, które podpisały z warszaw-
skim ZTM odpowiednie porozumienia 
o współfinansowaniu kosztów prze-
jazdu mieszkańców. Na podstawie sto-
sownego porozumienia i zasad ustalo-
nych w danej gminie (czyli najczęściej 
dzięki Karcie Mieszkańca, którą można 
zdobyć płacąc podatki w miejscu swo-
jego zamieszkania), mieszkańcy płacą 
mniej za bilety długookresowe ZTM, a 
różnicę w ich cenie samorząd pokrywa 
z własnego budżetu. Przykładowo w 
Piasecznie, posiadacze Piaseczyńskiej 
Karty Mieszkańca płacą 120 zł w przy-

padku zwykłego biletu 30-dniowego 
na 1 i 2 strefę, a 60 zł dopłaca gmina. 
W przypadku biletu 90-dniowego cena 
dla pasażera wynosi 330 zł, a miasto 
dopłaca 130.  

– Obecnie z oferty korzystają 
mieszkańcy 26 gmin aglomeracji war-
szawskiej. W ubiegłym roku kupili pra-
wie 202,5 tys. biletów 30 i 90-dniowych 
– za ponad 28 mln zł. Bilety Metropoli-
talne stanowiły ok. 6,5 proc. wszystkich 
sprzedanych biletów długookresowych 
– informuje ZTM.

Jak zapewnia przewoźnik, funk-
cjonujące obecnie w miejscowościach 
podwarszawskich Punkty Obsługi Pa-
sażera na razie będą działały bez zmian.

Tekst i zdjęcie Agnieszka Maj

Wreszcie bez kolejek

Bilety długookresowe ze zniżką będzie można już zakodować w biletomatach

\\\ PIASECZNO

Mieczysław Fogg, mistrz 
polskiej piosenki, został 
patronem Szkoły Podstawowej 
w Złotokłosie. W poniedziałek 
w uroczystym nadaniu 
imienia placówce uczestniczyli 
potomkowie wielkiego artysty, 
a data wydarzenia nie była 
przypadkowa.      

U roczystość odbyła się w dniu 
urodzin patrona, a rozpoczęto ją 

od odegrania hymnu państwowego. 
Następnie powitano wszystkich gości, 
w tym przodków Mieczysława Fogga: 
Małgorzatę Fogg – żonę wnuka arty-
sty, Martę Fogg-Lewandowską – pra-
wnuczkę, która na uroczość przybywał 
wraz z mężem Łukaszem Lewandow-
skim i dziećmi oraz prawnuka, Michała 
Fogga z córką. 

Bogatą historię szkoły przybliżyła 
Elżbieta Zegadło, wieloletnia nauczy-
cielka języka polskiego z SP w Złotokło-
sie, która przytoczyła kilka ciekawych 
historii z kroniki już ponad 100-letniej 
szkoły. – Kronika jest bezcenna, przed-
stawiono w niej ważne w tamtych cza-
sach wydarzenia, np. zakup pierwszej 
piłki z pompką i informację o zabawie 
karnawałowej, która odbyła się przy 
skocznych dźwiękach harmonijki ust-
nej – opowiadała. 

\\\   Niesamowity człowiek,  
zawrotna kariera

Po uroczystym przekazaniu sztan-
daru uczniom, głos zabrała Katarzy-
na Sobolewska, dyrektor placówki. 
– Nadać imię szkole to niejako ustalić 
jej tożsamość – powiedziała. – To tak-
że stawiać uczniom, nauczycielom, 
rodzicom, pewien autorytet, pewien 
punkt odniesienia w ich działaniach. 
To rzadka uroczystość, z reguły odby-
wa się tylko raz w historii. Mieczysław 
Fogg, a właściwie Fogiel, związany był 
z naszym terenem. W Złotokłosie po 
upadku Powstania Warszawskiego pro-
wadził przez kilka miesięcy Cafe Fogg, 
którą później przeniósł do Warszawy. 
Miał dom w Leśnej Polanie, który do 
dziś zamieszkują jego potomkowie.  

Sobolewska przedstawiła biografię 
patrona, który uczestniczył w wojnie 
polsko bolszewickiej, a w czasie okupa-
cji niemieckiej pomagał swoim przyja-
ciołom Żydom, ukrywając ich. Uczest-
niczył też w Powstaniu Warszawskim 
jako żołnierz AK, a po wojnie prowadził 
wytwórnię płyt gramofonowych. Całe 
życie związany był z piosenką i estradą. 
Przez ponad 60 lat kariery muzycznej 
dał ponad 16 tysięcy koncertów na 

całym świecie. Wśród jego najbardziej 
znanych szlagierów wymienić można 
„Tango milonga”, „Ta ostatnia niedziela”, 
„Jesienne róże”, „Pierwszy siwy włos” 
czy „Mały, biały domek”. 

– Mój pradziadek był wielkim ar-
tystą i prezentował takie postawy, o 
które dziś trudno, czyli sumienność, 
przyzwoitość, słowność, punktualność, 
pracowitość i wielki patriotyzm – mó-
wił podczas uroczystości Michał Fogg. 
- Oby więcej szkół upamiętniało ludzi 
kultury. Jest nam bardzo miło i mówię 
to w imieniu także samego Mieczysła-
wa Fogga, szczególnie, że to szkoła w 
takim miejscu, z którym, poza ukocha-
ną Warszawą, był bardzo związany. Ta 
okolica nas miło przyjęła, tym bardziej 
nam miło, że rodzina dostaje taki po-
mnik. Pomijając ten budynek, to każdy 
uczeń jest takim żywym pomnikiem 
– dodał.  

\\\   Szkoła zbiera pamiątki
Ze strony gości nie brakowało 

gratulacji i życzeń. – Mam nadzieję, że 
nauka w tej szkole będzie się odbywała 
śpiewająco – powiedział Zdzisław Lis, 
wicestarosta piaseczyński. Po przemó-
wieniach odbył się spektakl przygo-
towany przez uczniów. Chętni mogli 
też obejrzeć prace uczniów, powstałe 
w ramach konkursu „Portret naszego 
patrona”, którego celem było przybli-

żenie uczniom postaci Fogga. Szkoła 
przygotowała także galerię, do której 
trafiły pamiątki przekazane przez ro-
dzinę artysty, m.in. krzyż za udział w 
wojnie 1918-1921, który otrzymał w 
1990 roku, nagrodę za wybitnie war-
tościowe nagrania dla Polskiego Radia 
z 1969 roku, nagrodę Miasta Stołecz-
nego Warszawy za osiągnięcia w dzie-
dzinie upowszechniania kultury z 1969 
r., płyty winylowe z różnych okresów 
twórczości artysty, a także zdjęcia z ro-
dzinnego archiwum oraz oryginalne 
plakaty z koncertów Fogga. W związku 
z nadaniem placówce imienia, w jednej 
z klas powstaje Sala Patrona – miejsce 
gromadzenia i eksponowania pamią-
tek, dokumentów i materiałów doty-
czących życia i twórczości Mieczysława 
Fogga. 

Początki szkoły datowane są na 
1921 roku, kiedy to w wynajętej cha-
cie w Szczakach rozpoczęła działalność 
czterooddziałowa szkoła podstawowa. 
SP im. w Złotokłosie jest pierwszą pla-
cówką w Polsce, której patronem jest 
ten wybitny artysta i patriota. Społecz-
ność szkoły wybrała go spośród innych 
cenionych postaci, m.in. Czesława Nie-
mena, Jana Brzechwy, Kornela Maku-
szyńskiego, Olgi Tokarczuk i Wandy 
Chotomskiej. 

Tekst i zdjęcie Anna Żuber

Pierwsza taka szkoła w Polsce 

Podczas uroczystości zaprezentowano sztandar szkoły

„Oby więcej szkół 
upamiętniało  
ludzi kultury”
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\\\ DZIEŃ DZIECKA W HUGONÓWCE                
W niedzielę, 5 czerwca Konstanciński Dom Kultury przy ul. Mostowej 15 
zaprasza najmłodszych wraz z rodzicami na piknik z okazji Dnia Dziecka. 
W programie m.in. spektakl, pokaz tańca, iluzji, warsztaty, gry i zabawy, 
malowanie buzi, dmuchańce i wiele innych atrakcji. 

O godz. 13.30 w altanie przy Hugonówce odbędzie się spektakl dla dzieci 
,,Magiczne Drzewko Wróżek”  Teatru Maskarada. „Wróżka z Matką Naturą magią 
otulą świat cały a mali widzowie zanurzą się w teatralną magię wyczarowaną na 
scenie - światłem, dźwiękiem, muzyką i sami wezmą udział w teatralnej zabawie”. 
Spektakl inspirowany „Snem Nocy Letniej” Williama Shakespeare’a i wierszami 
Leopolda Staffa. Spektakl przeznaczony jest dla widzów od 1 roku do 6 lat oraz 
dla całych rodzin.

W programie także wiele innych atrakcji, m.in. pokaz tańca zespołu TAN FAN, 
działającego przy Szkole Podstawowej nr 6 w Opaczy (altana, godz. 15.15), pokaz 
iluzji (altana, godz. 15.30), dmuchane zabawki, malowanie buzi, balonowe kreacje, 
gokarty rowerowe, a także plenerowe warsztaty, gry i animacje. Odbędą się także 
zajęcia z zawodowym muzykiem – trębaczem oraz artystką i projektantką. Pod-
czas warsztatów będzie można zbudować proste instrumenty, a także wspólnie 
będziemy na nich muzykować i posłuchać muzycznej bajki z trąbką w roli głównej.

Tego dnia z pewnością każdy znajdzie coś dla siebie. Zapraszamy do Hugo-
nówki. Świetna zabawa gwarantowana! Wstęp wolny.

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

\\\ ZGORZAŁA

Ścieżka rowerowa, która 
powstała w ramach budowy 
ronda w Zgorzale, budzi 
tyleż radości, co zdumienia 
wśród mieszkańców. W tej 
chwili wygląda bowiem jak...
rowerowe rondo wokół słupa 
energetycznego.      

B ez wątpienia zamysłem przy 
projektowaniu ścieżki była wizja 

przyszłej rozbudowy infrastruktury 
rowerowej w okolicy. W związku z 
tym, że widoków na szybką realizację 
tej infrastruktury nie ma, w tej chwili 
wykostkowany fragment ścieżki, mię-
dzy wlotami ulic Kieleckiej a Mieczy-
ków, wizualnie łączy się z chodnikiem 
tworząc trasę, która pozwala krążyć 
wokół słupa energetycznego – swoiste 
rowerowe rondo. Zdaniem mieszkań-
ców stawianie w tym miejscu obecnie 
znaków pionowych wyznaczających 
ścieżkę rowerową jest absurdalne. 

– Bardzo fajna ta ścieżka, niby taka 
nie za długa, a jednocześnie gwaran-
tująca nieskończoną przejażdżkę. W 
mojej ocenie wynalazek na miarę co 
najmniej koła – napisała na lokalnym 
forum jedna z mieszkanek.

Mieszkańcom trudno zrozumieć, 
że projektując rondo gmina zatroszczy-

ła się o ten fragment ścieżki rowerowej, 
który może być potrzebny w przyszło-
ści, gdy przebudowana zostanie ulica 
Kielecka czy Mieczyków i powstanie 
ciąg drogi dla rowerzystów. Nie pomy-
ślano natomiast o wybudowaniu od 
razu przejścia dla pieszych przez ulicę 
Kielecką. Z pewnością powstanie ono 
przy przebudowie ulicy, ale obecnie 
zgodnie z przepisami i dbając o swo-
je bezpieczeństwo osoby idące od al. 
Zgody (czyli najpopularniejszej trasy 
od dworca PKP czy szkoły do ulicy Mie-
czyków czy Dzikiej Róży), muszą obejść 
całe rondo po wschodniej stronie. 
Dodatkowo w konsternację wprawia 

niektórych dalsze oznakowanie. Mowa 
konkretnie o znaku C-16, informującym 
o tym, że jesteśmy na drodze dla pie-
szych. Wszystko byłoby w porządku, 
gdyby nie fakt, że znak jest połączony z 
tabliczką „nie dotyczy rowerów”. Nawet 
jeśli na pozór wydaje się to absurdal-
nym zestawieniem, to oznakowanie 
takie jest prawidłowe i mówi tylko o 
tym, że na chodniku dopuszczony jest 
ruch rowerowy, ale to piesi mają na nim 
pierwszeństwo, a jednocześnie rowe-
rzyści mogą jechać chodnikiem, ale nie 
muszą – mogą wybrać również jezdnię. 

Tekst i zdjęcia Agnieszka Maj

Rowerowe rondo

Ścieżka rowerowa wokół słupa budzi dużo „radości” wśród mieszkańców
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\\\ KRAJ

Ubezpieczyciele dostaną 
dane o mandatach. Pędzisz 
na drodze – płacisz więcej. 
Stawka za polisę OC może 
wzrosnąć nawet o kilkaset 
procent. To już od 17 czerwca.      

P olska od lat jest na szarym koń-
cu państw Unii Europejskiej pod 

względem bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym. Mamy już nowy taryfikator 
mandatów. Czas na krok kolejny. Od 17 
czerwca 2022 r. ubezpieczyciele będą 
mogli pozyskiwać dane na temat hi-
storii mandatów i punktów karnych 
kierowców. Cel jest oczywisty. Chodzi o 
to, by mogły one dokładniej szacować 
ryzyko związane z zawarciem polisy 
OC. To jasne, że kierowca nagminnie 
łamiący przepisy ma większą szansę 
spowodowania wypadku, niż taki, któ-
ry ich przestrzega. Historia mandatów 
i punktów karnych będzie po prostu 
brana pod uwagę przy ustalaniu stawki 
OC. 

\\\   Pieniędzmi w piratów.  
OC mocno w górę

— Jest to rozwiązanie postulowane 
przez Polską Izbę Ubezpieczeń od daw-
na. Od 17 czerwca 2022 r., każdy ubez-
pieczyciel będzie mógł korzystać z da-
nych o mandatach i punktach karnych 
nałożonych na kierowców. Jak do tego 
podejdzie i w jakim stopniu to wpłynie 
na jego taryfę, to jest już samodzielna 
decyzja poszczególnych firm. W tym 

rozwiązaniu chodzi przede wszystkim 
o bezpieczeństwo ruchu drogowego. 
Jeśli kierowca będzie miał z tyłu gło-
wy, że może zapłacić wyższą stawkę 
za OC, dwa razy zastanowi się, zanim 
zlekceważy przepisy – mówi Autokult.
pl Marcin Tarczyński, rzecznik praso-
wy PIU.  Największe nawet kilkukrot-
ne zwyżki dotyczyć będą mandatów za 
jazdę po alkoholu, drastycznego prze-
kraczania prędkości w terenie zabu-
dowanym czy wyprzedzania na pasach. 

Ubezpieczyciele przygotowują się 
do wejścia w życie nowego systemu i 
każdy z nich opracowuje własny spo-
sób korzystania z danych o mandatach. 
Dane o historii mandatów i punktów 
karnych w dwóch ostatnich latach 
będą udostępniane ubezpieczycie-
lom przez Ubezpieczeniowy Fundusz 
Gwarancyjny. Firma ubezpieczeniowa 
będzie online prosiła o dostęp do da-
nych na temat konkretnej osoby, która 
chce ubezpieczyć pojazd. Po skorzy-
staniu z danych ubezpieczyciel będzie  
miał obowiązek usunięcia ich ze swoich  
systemów.

\\\   Luki w systemie
System ma jednak duże braki. Wie-

le osób na co dzień prowadzi pojazdy 
służbowe. Nie są one ubezpieczane 
przez kierujące nimi osoby, ale przez 
firmę. W takiej sytuacji system nie 
zadziała. Podobnie będzie w przypad-
ku zarejestrowania pojazdu na członka 
rodziny. W praktyce często robią tak 
młodzi kierowcy, którzy chcą w ten 
sposób uniknąć wysokich stawek OC. 

\\\   Co wpływa  
na wysokość OC

Ubezpieczyciele wyliczając wy-
sokość składki, biorą pod uwagę wie-
le czynników związanych zarówno z 
kierowcą, jak i pojazdem.  I tak: wiek 
kierowcy. Nieliczne towarzystwa 
przyjmują chętnie do grona klientów 
młodych kierowców. Inne proponują 
młodym osobom bardzo wysokie ce-
ny OC, aby zniechęcić ich do zakupu 
polisy.  Miejsce zamieszkania to jedna 
z najcenniejszych informacji dla towa-
rzystw ubezpieczeniowych. Ubezpie-
czyciele sprawdzają m.in. statystyki 
wypadkowe, natężenie ruchu drogo-
wego itp. W 2021 roku średnie ceny 
OC proponowane osobom w związkach 
małżeńskich były o 323 zł tańsze niż 
oferty przedstawiane pannom i kawa-
lerom, czyli zmiana stanu cywilnego 
może wpłynąć na podwyższenie lub 
obniżenie ceny obowiązkowego ubez-
pieczenia pojazdu. Historia ubezpiecze-
nia pojazdu również wpływa na cenę 
OC. Zwykle ubezpieczyciele za każdy 
rok bezszkodowej jazdy przyznają 

zniżkę w wysokości 10 proc. Kierowca, 
który spowoduje kolizję lub wypadek 
otrzyma natomiast zwyżkę w kolejnym 
roku. Poza danymi dotyczącymi bezpo-
średnio kierowcy, równie ważne są dla 
ubezpieczyciela parametry auta. Pod 
uwagę brana jest marka, model, wiek, a 
nawet typ nadwozia. Najistotniejszym 
jednak czynnikiem jest pojemność sil-
nika ubezpieczanego samochodu. Im 
jest ona wyższa, tym droższa może być 
polisa OC. W 2021 r. właściciele samo-
chodów o pojemności silnika poniżej 1 
l średnio płacili za OC 478 zł. Natomiast 
posiadacze aut o pojemności do 3,1 l 
lub więcej 744 zł. Duże znaczenie mają 
także wszelkiego rodzaju modyfikacje 
samochodu tzw. tuning, szczególnie te, 
które mają na celu zwiększenie mocy 
pojazdu. Dla ubezpieczycieli znacze-
nie ma również marka samochodu. 
W 2021 roku średnio najwięcej za 
OC płacili właściciele BMW (736 zł), a 
najmniej posiadacze Toyoty (539 zł). 
Różnica wyniosła 197 zł (dane ranko-
mat.pl).

\\\   Jak obniżyć cenę  
ubezpieczeń OC i AC?

Ubezpieczenie OC, AC, NNW i as-
sistance trzeba kupować w pakiecie 
oraz korzystać z pomocy porównywa-
rek. Warto opłacać składkę w całości, 
pomimo że firmy ubezpieczeniowe 
proponują klientom rozłożenie kwoty 
składki na dwie, cztery, a niekiedy na-
wet dwanaście rat. 

Janusz Wierzchosławski

Noga z gazu. Stawki OC w górę 
dla „kolekcjonerów” punktów

Ubezpieczyciele dostaną dane  
o mandatach. Pędzisz na drodze  
– płacisz więcej

      OBWIESZCZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO
o wydaniu decyzji 

Na podstawie art. 11f ust. 5 i 6 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1363 ze zm.) 
zawiadamiam, że w dniu 27 maja 2022 r. została wydana decyzja nr 17/2022 (nr rej. ARB.6740.1.49.2021.
ZS) w sprawie udzielenia zezwolenia na realizację inwestycji drogowej:      
inwestor:       Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno, ul. Kościuszki 5, 05-500 Piaseczno          
inwestycja:    Budowa drogi gminnej – ulicy Jastrzębskiej w Jastrzębiu i Chojnowie    
Działki inwestycyjne:
• w projektowanym pasie drogowym (numery działek wytłuszczone przechodzą pod inwestycję; 
numery działek zamieszczone w nawiasie to numery po podziale; działki zapisane po przecinku 
pozostają przy dotychczasowym właścicielu), w jednostce ew. 141804_5 Piaseczno:
– obręb 0007 Chojnów dz. nr ew.: 251/1 (251/5,251/6), 254 (254/1,254/2), 260/1 (260/3,260/4), 260/2 
(260/5,260/6), 
– obręb 0016 Jastrzębie dz. nr ew.: 24/9, 25/13, 25/17, 26/13, 52/2, 125/1, 127/1, 133, 23/1  
(23/7,23/8), 33/9 (33/12,33/13), 34/2 (34/11,34/12), 46/8 (46/16,46/17,46/18), 40/7 (40/23,40/24), 40/8 
(40/15,40/16), 40/9 (40/17,40/18), 40/10 (40/19,40/20), 40/12 (40/21,40/22), 46/7 (46/14,46/15), 52/3 
(52/4,52/5), 124 (124/3,124/4), 134 (134/1,134/2), 
• poza projektowanym pasem drogowym (pod wykonanie budowy lub przebudowy sieci 
uzbrojenia terenu bądź dróg publicznych; numery działek zamieszczone w nawiasie to numery 
ew. działek przed podziałem), w jednostce ew. 141804_5 Piaseczno:
– obręb 0007 Chojnów dz. nr ew.: 269, 251/6 (251/1)
– obręb 0016 Jastrzębie dz. nr ew.: 23/2, 23/8 (23/1), 24/1, 24/2, 24/10, 25/14, 25/18, 26/10, 26/11, 26/14, 
26/22, 27/6, 28/4, 40/2, 40/22 (40/12), 46/18 (46/8), 50/4, 52/5 (52/3), 53/34, 53/35, 124/4 (124), 125/2, 
126, 127/2, 128/1, 53/33, 53/34, 50/2, 53/28, 54/136, 131

Akta sprawy do wglądu znajdują się w Starostwie Powiatowym w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14, 
05-500 Piaseczno, od pon. do pt. w godzinach 8-16, gdzie można zgłaszać ewentualne uwagi i wnioski 
do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy – Kodeks postępowania administracyjnego doręczenie uważa się za 
dokonane po upływie czternastu dni od dnia publicznego ogłoszenia.

Z up. Starosty Piaseczyńskiego mgr inż. Sylwia Moszczyńska-Staś 
Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego

Nr rej. ARB.6740.1.49.2022.ZS          
Publiczne obwieszczenie nastąpiło w dniu: 1.06.2022 r.
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 DAM PRACĘ 
Firma poszukuje osoby do sprzątania  
hali produkcyjnej i magazynowej.  
Praca w systemie zmianowym  
po 12 godz. – 2 dni w godz. 6-18, 2 dni 
przerwy, 2 dni w godz. 18-6. Praca 
 w Solcu k. Szymanowa, dojazd z Warki, 
Góry Kalwarii i Wilanowa zapewniony. 
Zadzwoń na nr 501 631 374 

PRACA W OCHRONIE PRUSZKÓW.  
Poszukujemy osób z orzeczeniem  
o niepełnosprawności do pracy  
przy ochronie spokojnego zakładu  
produkcyjnego w Pruszkowie  
(wymagana podstawowa znajomość 
komputera). Nie wymagamy  
doświadczenia. Dobre warunki pracy. 
TEL. 884 602 126 

Fryzjera z doświadczeniem do pracy  
w Piasecznie tel 603 532 001 

BABIK TRANSPORT  zatrudnimy  
kierowców na trasy międzynarodowe 
kat. C+E tel. 600 065 813

Piekarnia Łazy k. Magdalenki zatrudni 
piekarza tel. 506 59 55 55 

Pracowników do ekip serwis wentylacji  
- bez doświadczenia tel. 601 923 395

Zatrudnię kierowcę, konwojenta,  
tel. 22 726 86 36, 22 726 83 42

Zatrudnię dietetyczkę w Konstancinie, 
503071527

Krawcowa Konstancin tel. 883 727 239 

Monter gablot, Konstancin,  
tel. 22 754 46 71 

SZUKAM PRACY  
Polka z długoletnią praktyką podejmie się 
opieki nad starszą osobą w zamian  
za dożywocie, Piaseczno, 575644821 

USŁUGI  
AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339   

Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje  

samowoli budowlanych sprzed lat, 
tel. 695 451 655 

WYCINKA DRZEW, USŁUGI  
PODNOŚNIKIEM KOSZOWYM,  
USŁUGI MINIKOPARKĄ 
TEL: 537 537 450, 537 537 650 

Ekipa murarzy przyjmie zlecenie  
na budowę domów i remonty  
wykończeniowe w sezonie 2022.  
Tel. 665 183 980 

Malowanie, glazurnictwo, podłogi i pane-
le, szybko i solidnie tel. 669 945 460

Anteny TV, TV SAT.  
Konfiguracja i naprawa sprzętu RTV.  
Zadzwoń 501 700 315 

Elewacje - docieplenia budynków  
- solidnie - tanio - 602-482-572

Wycinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody - pełen zakres  
Tel. 694 910 163 

Studnie wiercone, odwierty do pomp 
ciepła, profesjonalnie Tel. 504 320 592 

Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875 

Hydraulika, elektryka, domki, mieszkania 
Tel. 602 651 211

KUCHNIE,SZAFY,GARDEROBY,PANELE, 
MEBLE NA WYMIAR,TEL. 723 533 233 

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046 

Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

Docieplanie Budynków 795 96 96 96 

Wylewki betonowe agregatem,  
tel. 600 872 737

Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

GLAZURA, REMONTY TEL. 601 219 482

Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721 

Tynki gipsowe i tradycyjne 604415352

Elektryk tel. 666 890 886 

Kominiarz tel. 500 214 632 

HYDRAULIK TEL. 735 392 792

Wycinka drzew tel. 505 591 721

Przeprowadzki tel. 505 591 721

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

Naprawa, krycie dachu,  
tel. 511 928 895  

Dachy - pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605

Dachy papą termozgrzewalną,  
tel. 502 473 605

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214

Dekarskie, obróbki blacharskie, rynny, 
montaż dachów, papa termozgrzewalna, 
tel. 880 250 148               

SPRZEDAM  
Węgiel, ekogroszek, koks Skład Węgla 
Prażmów tel. 22-727-07-00

AUTO-MOTO KUPIĘ
AUTO-KASACJA SKUP-AUT  

LEGALNA FIRMA 515 514 100 

Skup Aut, wszystkie marki. Gotówka  
od ręki. tel. 510 210 692

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300

Skup aut na kasację 508206738 

Skup aut 2010-2021r. 505 530 300

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM
PESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80 

1-ka 650, Para 400/Os + Licz 885828884  

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM
Sprzedaż miejsc postojowych na terenie 
Piaseczna tel. 570 810 870 

NAUKA 
Matematyka, 664 438 144                

ZDROWIE 
PROTEZY ZĘBOWE NAPRAWA.  
PIASECZNO TEL. 502 031 221

RÓŻNE
Wywiozę złom, kaloryfery, stare piece, 
lodówki, elektro-złom. Tel. 669 445 400 

Wynajmę Salę Weselną na 300 osób  
+ 36 miejsc hotelowych lub zorganizuję 
przyjęcie Biały Dworek w Prażmowie  
tel. 722-202-966

MATRYMONIALNE  
Szukam Pani z okolic Grodziska  
Mazowieckiego w wieku do 60 lat,  
niewysokiej Tel. 668 392 231

FINANSE  
Kredyty tel. 513 654 277

Oddłużanie z pożyczek pozabankowych 
733-150-555

      OBWIESZCZENIE STAROSTY PIASECZYŃSKIEGO
Na podstawie art. 11f ust. 3 i 4 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 

przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych  (t.j. Dz. U. z 2022 r., poz. 176) 
zawiadamiam, że w dniu 30 maja 2022 r. na wniosek Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego, została  
wydana decyzja Starosty Piaseczyńskiego nr 18/2022 (Nr rej. ARB.6740.1.8.2022.EG) o zezwoleniu  
na realizację inwestycji drogowej polegającej na rozbudowie drogi powiatowej nr 3103W  
w miejscowości Przypki, gmina Tarczyn” (w ramach powyższego zadania będzie rozbudowana  
również droga powiatowa nr 2848W  w rejonie  skrzyżowania),
Działki przeznaczone pod realizację inwestycji drogowej: 
– działki przeznaczone pod realizację inwestycji drogowej – w liniach rozgraniczających 
projektowanej drogi, drukiem wytłuszczonym – działki pod przejęcie przez jednostkę samorządu 
terytorialnego – Powiat Piaseczyński, (w nawiasach podano nr działki po podziale, po średniku 
działki po podziale poza inwestycją pozostające przy aktualnym właścicielu) oznaczone wg katastru 
nieruchomości numerami:
jedn. ew. 141806_5 Tarczyn obszar wiejski, obręb 0026 Przypki: 96/5, 207, 415/2, 192/1(192/8; 192/9), 
192/6(192/12; 192/13), 192/4(192/10; 192/11), 130(130/1; 130/2), 208/1 (208/5; 208/6), 193/2(193/5; 
193/6),  193/1(193/3; 193/4)
– działki poza liniami  liniach rozgraniczających projektowanej drogi w celu wykonania budowy 
lub przebudowy sieci uzbrojenia terenu, bądź innej drogi: (w nawiasie podano nr działki przed 
podziałem)
jedn. ew. 141806_5 Tarczyn obszar wiejski, obręb 0026  Przypki: 156,  130/2(130), 144,  208/6 (208/1), 
208/4, 210

Z treścią decyzji nr 18/2022 z dnia 30 maja 2022 r. na realizację inwestycji drogowej oraz załączonymi 
do niej materiałami można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Piasecznie, Urząd Miejski  
w Tarczynie, ul. Juliana Stępkowskiego 17, 05-555 Tarczyn.

Od ww. decyzji służy prawo wniesienia odwołania do Wojewody Mazowieckiego, za moim 
pośrednictwem, (Starosta Piaseczyński, ul. Chyliczkowska 14, 05-500 Piaseczno), w terminie 14 dni  
od dnia jej publicznego ogłoszenia. 

Zgodnie z art. 49 ustawy Kodeks postępowania administracyjnego doręczenie uważa się za 
dokonane po upływie czternastu dni od dnia publicznego ogłoszenia.

Działając na podstawie art. 17 ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 
przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych, nadano niniejszej decyzji rygor 
natychmiastowej wykonalności. Wobec powyższego, decyzja niniejsza:
• zobowiązuje do niezwłocznego wydania nieruchomości,
• uprawnia do faktycznego objęcia nieruchomości w posiadanie przez właściwego zarządcę drogi,
• uprawnia do rozpoczęcia robót budowlanych.

Z up. Starosty Piaseczyńskiego mgr inż. Sylwia Moszczyńska-Staś 
Naczelnik Wydziału Architektoniczno-Budowlanego

Nr rej. ARB.6740.1.8.2022.EG          
Publiczne obwieszczenie nastąpiło w dniu: 1.06.2022 r.

      
OGŁOSZENIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY GÓRA KALWARIA

Działając na podstawie art. 35 ust. 1 i 2 ustawy o gospodarce nieruchomościami z dnia 21 sierpnia 1997 r. (Dz.U. z 2021 r.; poz. 1899 z późn. zm.) Burmistrz 
Miasta i Gminy Góra Kalwaria podaje do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości, przeznaczonych do zbycia:
1.Góra Kalwaria, obr.03-01, zbycia w formie zamiany nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działka nr 4/51 i 4/52 o pow. 0,0887 ha i 0,0680 ha, objętej 
księgą wieczystą nr WA5M/00422519/7 z Spółdzielnią Mieszkaniową w Górze Kalwarii.

Termin do złożenia wniosku przez osoby, którym przysługuje pierwszeństwo w nabyciu nieruchomości na podstawie art. 34 ust. 1 pkt. 1 i 2  w/w ustawy 
wynosi 6 tygodni od dnia wywieszenia wykazu. Ogłoszenie wywiesza się na tablicy ogłoszeń tut. Urzędu, w prasie lokalnej oraz na stronie internetowej 
Urzędu Miasta i Gminy: www.bip.gorakalwaria.pl w dniach od 01.06.2022 r. do 23.06.2022 r.

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE
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\\\ PIASECZNO

Klub ze Stadionu Miejskiego  
w Piasecznie powalczy  
o wejście do III ligi.      

W ostatnią sobotę zespół MKS 
Piaseczno podejmował u siebie 

KS Raszyn. Zwycięstwo w tym meczu 
oznaczało, że dzięki przewadze punk-
towej nad pozostałymi rywalami ekipa 
z Piaseczna, na 4 kolejki przed zakoń-
czeniem IV ligi, zapewni sobie miejsce 
w barażach o awans do wyższej klasy 
rozgrywkowej. Piasecznianie nie za-
wiedli oczekiwań kibiców i zdobyli 3 
punkty.

Jako pierwsi w tym meczu wyszli 
na prowadzenie gracze gości – w 19 
minucie gola zdobył Kacper Kępka. 
MKS odpowiedział kwadrans później, 
gdy bramkę na 1:1 strzelił Bartłomiej 
Faliszewski. Krótko przed gwizdkiem 
sędziego na przerwę, Michał Suchanek 
zdobył wyjątkową bramkę, bo setną 

strzeloną przez piłkarzy Piaseczna w 
tym sezonie.

W drugiej połowie to MKS dalej 
przeważał. W 70 minucie rzut karny 
na gola zamienił Michał Suchanek, a 
później bramkarza Raszyna pokonali 
jeszcze Konrad Rudnicki i Szymon Wie-
jak. Piłkarze ze Stadionu Miejskiego w 
Piasecznie przypieczętowali awans do 
baraży zwycięstwem 5:1 i teraz, jako 
lider, którego już nikt nie wyprzedzi, 
mogą spokojnie czekać na informację, 
z kim zmierzą się w finałowym starciu 
o III ligę.

Na ten moment jako przyszły prze-
ciwnik Piaseczna typowana jest, mająca 
3 punkty przewagi nad Wisłą II Płock, 

Ząbkovia Ząbki. Jednakże wszystko się 
może jeszcze wydarzyć.

\\\   Pogrom z outsiderem
5 bramek strzelili w weekend tak-

że pewni utrzymania w IV lidze gracze 
Orła Baniocha. Drużyna z gminy Góra 
Kalwaria rozgromiła na wyjeździe 16. 
w tabeli Naprzód Skórzec 5:2. Bramki 
dla Orła strzelili: Sebastian Szerszeń, 
Cezary Michalak (2), Eryk Agnyziak i 
Karol Boniecki.

Orzeł Baniocha zajmuje obecnie 
7. pozycję w ligowej tabeli, mając 2 
punkty straty do 5. Mszczonowianki 
Mszczonów.

Rafał Lipski

Awansowali do baraży

\\\ PIASECZNO

Antoni Tretter wygrał 
wszystkie swoje walki  
i zapewnił sobie udział  
w tegorocznych Mistrzostwach 
Europy. Gratulacje!      

Wweekend, 21-22 maja w Gomuli-
nie odbyły się Mistrzostwa Pol-

ski U15 Szkół Podstawowych w zapa-
sach w stylu klasycznym. W rywalizacji 
wzięło udział 129 zawodników z 35 
klubów w Polsce. Zawody stanowiły 
również eliminacje do Mistrzostw Eu-
ropy, których gospodarzem w dniach 
16-19 lipca będzie chorwacki Zagrzeb. 
Wszyscy mieszkańcy gminy i całego po-
wiatu mogą być dumni z tego, że na tak 
prestiżowej imprezie zobaczą swojego 
reprezentanta. 

W barwach Piaseczna wystartowa-
ło pięciu zawodników: Antoni Tretter, 
Leszek Tretter, Imam Dadaev, Maciej 
Szot oraz Makhamad Saadulaev. Pierw-
szy z nich wygrał wszystkie swoje walki 
przez przewagę techniczną, zdobywa-
jąc łącznie 46 punktów. Ten świetny 
rezultat zapewnił zapaśnikowi drużyny 
UKS „Piątka” Piaseczno tytuł Mistrza 
Polski oraz awans na Mistrzostwa Eu-
ropy.

– Pod koniec zeszłego roku nastąpi-
ła zmiana pokoleniowa na stanowisku 

głównego trenera w Piasecznie. Medale 
Antka i powołanie na Mistrzostwa Eu-
ropy są dla mnie rozpoczęciem nowego 
rozdziału w piaseczyńskich zapasach. 
Obecnie funkcję głównego trenera 
sprawuje Dariusz Rokicki, który repre-
zentuje solidną szkołę polskich zapa-
sów. Sukcesy Antka są dla nas wielką 
dumą i nadzieja na rozwój naszej sekcji 
– powiedział w wywiadzie z serwisem 
„Na zapaśniczej macie” Prezes UKS 
„Piątka” Piaseczno Paweł Karbowski.

Dzięki występom piaseczyńskich 
zapaśników, Szkoła Podstawowa nr 
2 im. Ewy Krauze w Piasecznie zajęła 
na zawodach 3. miejsce wśród szkół 
w Polsce.

Rafał Lipski

Mistrz Polski 
w zapasach

MKS Piaseczno wywalczył baraże w III lidze
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 Antoni Tretter będzie reprezentować 
nasz kraj na Mistrzostwach Europy
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Na ten moment jako 
przyszły przeciwnik 

Piaseczna typowana jest 
Ząbkovia Ząbki


